
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  29/2018 

z dvadsiateho deviateho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 20. septembra 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 26. 09. 2018 

 

 



Zápisnica  
z 29. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 20. 09. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Bc. Ján 

Barát, Mgr. Mária Molnárová, Karol Kováč  

 

Ospravedlnení: Pavel Chren, Miroslav Chren, Mária Gálová 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lenka Hasprová, zam. obce 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš, Jozef Valašik ml., Ing. Andrej Ondrejmiška, Miroslav 

Kováč, Jozef Baranec 

 

 

 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Karol Kováč 

                                                                       členovia: Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na  nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová)    

        materiál č. 177/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová, Valent Herda)  

i. materiál č. 178/2018 

6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko) 

materiál č. 179/2018 

7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Herda)  materiál č. 180/2018 

8. Návrh na použitie rezervného fondu    materiál č. 181/2018 

9. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 4/2018    materiál č. 182/2018 



10. Vystúpenie občanov obce 

11. Informácia starostu obce 

12. Interpelácie poslancov 

13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomných poslancov je 6. Poslanci OZ Pavel Chren, Miroslav Chren 

a Mária Gálová sú ospravedlnení. OZ je nahrávané na diktafón. Oznámila prítomným, že 

zasadnutie OZ si nahráva na diktafón aj Peter Ondriaš. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Karol Kováč 

     členovia: Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania.  

Karol Kováč sa zaujímal, či by nemala byť rozprava k bodu programu. Posielal všetkým 

poslancom mail, kde žiadal, aby bol program doplnený a následne schválený nový program 

o žiadosť, ktorú doručil 14.09.2018 na Obecný úrad - žiadosť  o verejné zhromaždenie 

občanov na deň 27.10.2018 a nerozumie, prečo jeho žiadosť nebola zaradená do programu.  

Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že zvolanie verejného zhromaždenia obyvateľov nikdy 

neschvaľovali cez obecné zastupiteľstvo. V rámci interpelácií sa tieto veci dajú riešiť 

a dohodnúť. Pýtala sa Karola Kováča, komu by chcel dávať úlohy, keby sa verejné 

zhromaždenie schváli.  

Karol Kováč podotkol, že by to bola úloha obce.   

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že Karol Kováč chce zvolať zhromaždenie, aby sa 

predstavili kandidujúci poslanci a starostovia, čiže na predvolebnú kampaň. Ing. Barabáš 

podotkol, že v rámci predvolebnej kampane to obec nemôže zabezpečiť, pretože v takom 

prípade by museli byť na zhromaždení všetci kandidáti a museli by sa všetci prezentovať 

a obec to nemôže nikomu prikázať.   

Bc. Ján Barát poznamenal, že je proti tomu a nikomu nebude robiť predvolebnú kampaň. Bc. 

Barát sa vyjadril, že je zásadne proti verejnému zhromaždeniu zo strany obce, aby sa využilo 

na predvolebnú kampaň.   

Mgr. Edita Grzybová prečítala usmernenie z Ministerstva vnútra SR, ktoré jasne hovorí, že 

činnosť iných subjektov na podporu alebo v neprospech politických strán alebo koalícií 

a kandidátov sa v čase ustanovenom na volebnú kampaň zakazuje.  

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že kandidáti by sa mali individuálne dohodnúť.  

Pavol Čepček je toho názoru, že to bol dobrý nápad. Kandidáti by mali napríklad 5 minút na 

predstavenie a obec mohla všetkých osloviť, pretože má kontakty na všetkých.  



Mgr. Edita Grzybová podotkla, že za zmenu programu by muselo hlasovať päť poslancov 

„za“.  

Pavol Čepček sa chcel informovať, či by sa nemohol vymeniť bod interpelácie poslancov pred 

vystúpenie občanov.  

Mgr. Edita Grzybová sa vyjadrila, že nie je za zmenu poradia bodov v programe.  Následne 

dala hlasovať za pôvodný predložený program rokovania. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Karol Kováč 

                                                                       členovia: Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na  nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová)    

        materiál č. 177/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová, Valent Herda)  

i. materiál č. 178/2018 

6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko) 

materiál č. 179/2018 

7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj   pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Herda)  materiál č. 180/2018 

8. Návrh na použitie rezervného fondu    materiál č. 181/2018 

9. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 4/2018    materiál č. 182/2018 

10. Vystúpenie občanov obce 

11. Informácia starostu obce 

12. Interpelácie poslancov 

13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

 

Uznesenie č. 205/2018 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 29. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za: 
4 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová  

Proti: 1 Karol Kováč 

Zdržal sa: 1 Pavol Čepček 

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

 

K bodu 4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Karol Kováč poznamenal, že komisia sa bola pozrieť priamo na mieste. Bol tam aj pán Pecho. 

Konštatoval, že v budúcnosti by sa tam mohla vybudovať cesta pre ďalšie stavebné pozemky. 

Do územného plánu obce, by sa na tomto mieste zakreslila cesta. Poznamenal, že napriek 

tomu sa Pechoví o túto obecnú pôdu starajú, udržiavajú ju v dobrom stave, pestujú tam stromy 

a tento stav by mohol byť tolerovaný z pohľadu obce aj do budúcna.  Aby si to mohli 

udržiavať, obec ako vlastník môže umožniť drobnú stavbu oplotenia s tým, že by nemali 

nárok na náhradu škody, ak by tam obec mala v budúcnosti iný zámer. Karol Kováč ďalej 

poznamenal, že sa s Pechovými rozišli s tým, že predaj pozemku sa im asi neschváli.   

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že od 25. júna 2018 mali poslanci možnosť navštíviť 

predmetnú lokalitu. Druhá vec - už tam je urobený geometrický plán za cca 300 eur, keďže 

bol schválený zámer. Ďalej poznamenala, že pozemok pána Mareka Poliaka a Solčianskych 

zasahuje tak, že bez ich súhlasu tam cesta nemôže byť. Ďalej podotkla, že podľa zákona 

o pohrebníctve nemôžu byť stavebné pozemky od cintorína bližšie ako 50 metrov.   

Karol Kováč podotkol, že po Solčianskych tam cesta v budúcnosti môže byť.  

Mgr. Edita Grzybová a Ing. Milan Barabáš poznamenali, že to sú štyri možno päť pozemkov 

a predpoklad na šírku cesty po p. Mareka Poliaka je normálny.  

Roman Ondriaš poznamenal, že tieto argumenty ho presvedčili, aby schválili predaj pánovi 

Pechovi.  

Ing. Milan Barabáš konštatoval, že aj keď sa predaj schváli tak, ako je teraz predložený 

geometrický plán, stále bude do budúcna priestor na cestu.  

Karol Kováč poznamenal, že krajný roh Pechových by bola hranica križovatky.  

Ďalej poslanci diskutovali, že pán Alojz Poliak si môže teraz podať novú žiadosť o predaj 

pozemku, pretože teraz vedia, od čoho sa môžu odraziť.   

 

 

Uznesenie č. 206/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, a to 

časť pozemku parc. č. 248/100 reg. E KN zastavané plochy a nádvoria, časť pozemku parc. č. 

249/101 reg. E KN trvalý trávny porast a časť pozemku parc. č. 249/1 reg. C KN trvalý 

trávnatý porast, 



s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

predaj nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, vo vlastníctve Obce Žitavany, 

zobrazených v geometrickom pláne č. 85/2018, vyhotovenom dňa 06.09.2018 vyhotoviteľom 

geo.flex, s. r. o., Kamenná č. 850/15, 951 97  Žitavany, IČO: 47649356, overeného Okresným 

úradom Zlaté Moravce, katastrálnym odborom dňa 11.09.2018 pod číslom 560/2018, a to: 

a to: 

 Diel č. 1 o výmere 43 m
2
, odčlenený  od parc. č. 248/100 reg. „E“ KN  zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 19 676 m
2
, zapísanej na LV č. 1 k. ú. Opatovce, 

  Diel č. 2 o výmere 1 m
2
, odčlenený  od parc. č. 249/101 reg. „E“ KN  trvalý trávny 

porast o výmere 22 m
2
, zapísanej na LV č. 1555 k. ú. Opatovce, 

 Diel č. 3 o výmere 100 m
2
, odčlenený  od parc. č. 249/1 reg. „C“ KN  trvalý trávny 

porast o výmere 424 m
2
, zapísanej na LV č. 1 k. ú. Opatovce, 

do vlastníctva Jozefa Pechu, rod. Pecho, nar. 03.08.1961 a Evy Pechovej, rod. Ondreášová, 

nar. 24.06.1975, trvale bytom Puškinova 641/30, 951 97  Žitavany, za podmienok, že náklady 

súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude v plnom 

rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok priľahlý k pozemkom žiadateľa – k záhrade, o ktorý sa dlhodobo stará; 

ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

 

K bodu 5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce 

Žitavany (predaj pozemku k. ú. Kňažice, Ing. Mária Herdová, Valent Herda) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Roman Ondriaš poznamenal, že predzáhradku roky užívajú, starajú sa o ňu a majú to aj 

oplotené.  

Mgr. Mária Molnárová poznamenala, že tento zámer sa preberal aj na komisii, takže nemajú 

k tomu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 207/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, 

a to časť pozemku parc. č. 1063 reg. E KN ostatná plocha, 



 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Kňažice, zapísaných na LV č. 1 vo 

vlastníctve Obce Žitavany, a to: 

 časť pozemku o výmere cca 300 m
2
,  odčlenenú od parc. č. 1063 reg. „E“ KN  ostatná 

plocha o výmere 3009 m
2
, 

   

do podielového vlastníctva Ing. Márie Herdovej, rod. Herdová, nar. 19.04.1967 a Valenta 

Herdu, rod. Herda, nar. 12.02.1963, trvale bytom Príčina 349/38, 951 97  Žitavany, za 

podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o predzáhradku -pozemok priľahlý k pozemkom žiadateľov, o ktorý sa dlhodobo 

starájú; 

 

ž i a d a : 

 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

K bodu 6. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce 

Žitavany (predaj pozemku k. ú. Opatovce, Ing. Zuzana Mikytová, Ing. Libor Ličko) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Roman Ondriaš poznamenal, že ide o ten istý prípad ako sa riešil u pani Patrnčiakovej. 

Poslanci nemali k návrhu pripomienky. Zámer prerokovali na komisii.  

 

Uznesenie č. 208/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, 

a to časť pozemku parc. č. 234/1 reg. C KN zastavané plochy a nádvoria, 

 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo 

vlastníctve Obce Žitavany, a to: 



 časť pozemku o výmere cca 240 m
2
,  odčlenenú od parc. č. 234/1 reg. „C“ KN  

zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 927 m
2
, 

   

do podielového vlastníctva Ing. Zuzany Mikytovej, rod. Mikytová, Horné Rakovce 1, 039 01  

Turčianske Teplice a Ing. Libora Ličku, 038 22 Slovenské Pravno 331, za podmienok, že 

náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude 

v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok, ktorý tvorí priľahlú plochu k pozemkom v ich vlastníctve, ktorý užívajú 

v rámci ich nehnuteľnosti. 

 

ž i a d a : 

 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

 

K bodu 7. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce 

Žitavany (predaj pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Herda) 
 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poznamenala, že pán Herda si chce dať do poriadku 

chatu, ktorá je v jeho vlastníctve a je postavená na obecnom pozemku.  

Karol Kováč poznamenal, že táto obecná parcela nemá žiadny prístup, pretože okolo nej sú 

súkromné pozemky. 

Poslanci prerokovali návrh na komisii a nemajú žiadne pripomienky, pokiaľ sa jedná iba 

o pozemok pod chatou p. Herdu.  

 

Uznesenie č. 209/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, 

a to časť pozemku parc. č. 878/2 reg. E KN trvalý trávny porast, 

 

s c h v a ľ u j e :  

 

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo 

vlastníctve Obce Žitavany, a to: 



 časť pozemku, odčlenenú od parc. č. 878/2 reg. „E“ KN  trvalý trávny porast o výmere 

           1 485 m
2
, 

   

do vlastníctva Jozefa Herdu, rod. Herda, nar. 03.11.1978, Kňažická 865/88, 951 97  Žitavany, 

za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m
2
, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok, ktorý tvorí priľahlú plochu k susediacej nehnuteľnosti v jeho podielovom 

vlastníctve 

 

 

ž i a d a : 

 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

K bodu 8. Návrh na použitie rezervného fondu  

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Karol Kováč sa zaujímal, či je suma za rozšírenie verejného osvetlenia aj s doplneným dvoch 

stĺpov na ulici Dráhy.  

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že tým, že sa ušetrí na kopaní na ulici Dráhy, 

vykompenzovalo by sa to doplnením dvoch stĺpov na ulici Dráhy. Takže by sa to spravilo, aj 

keď to teraz nie je v cene.   

Karol Kováč ďalej poznamenal, že je potrebné povedať, že v cene za rozšírenie verejného 

osvetlenia na ulici Viničnej je aj rozhlas. 

 Mgr. Edita Grzybová podotkla, že je to seriózna firma a boli v obci už tri krát na obhliadke. 

Verejné obstarávanie išlo mimo nás, robil ho Ing. Šátek.  

Hlavný kontrolór Ing. Dubec sa zaujímal o akú sumu presne ide a či je to suma aj s DPH.   

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že je to suma 14 123,47 eur a je to aj s DPH suma 

konečná. Tiež poznamenala, že keď schvaľovali na osvetlenie sumu 5000 eur bolo povedané, 

že konečná a reálna suma bude až po vypracovaní projektovej dokumentácie. Podotkla, že 

teraz je v rezervnom fonde 98 990 eur a stále by nám tam zostalo 80 000 eur.  

Karol Kováč konštatoval, že peniaze, ktoré máme v rozpočte na multifunkčné ihrisko 20 000 

eur chce ponechať v rozpočte do ďalšieho roka a nesúhlasí, aby sa za tieto peniaze vyplatilo 

kúrenie v Obecnej hale. Poslanci viedli diskusiu k položke na multifunkčné ihrisko 

a skonštatovali, že bude rozumné použiť peniaze v rozpočte, ktoré mali byť pôvodne na 

multifunkčné ihrisko na kúrenie v Obecnej hale, aby bol vyrovnaný rozpočet. V prípade, že 



by sa nechalo 20 000 eur v rozpočte, tieto peniaze by sa presunuli do rezervného fondu ako 

nevyčerpané. Bolo by to nerentabilné. V budúcom roku budú stále peniaze v rezervnom fonde 

a tiež bude schválený nový rozpočet.  

 

Uznesenie č. 210/2018  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

 

použitie rezervného fondu, 

 

 

s c h v a ľ u j e : 

 

použitie rezervného fondu nasledovne: 

 

 vo výške 14.123,47  na dielo – „Rozšírenie verejného osvetlenia, Viničná ulica“. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 

K bodu 9. Návrh na schválenie rozpočtového opatrenia č. 4/2018 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Rozpočtovým opatrením č. 4/2018 je navrhnutá úprava schváleného a upraveného rozpočtu 

nasledovne: 

1. Presunom súm na rozpočtových položkách je zabezpečené financovanie najmä na: 

- všeobecný materiál – savice pre DHZO z vlastných zdrojov, 

- pracovné odevy pre DHZO – presun z materiálu z dotácie, 

- revízie detských ihrísk, 

- odmeny poslancom, 

- presun z reprezentačného (633016) na reprezentačné výdavky (637036) – kultúra, 

- PD na kamerový systém, 

- vykurovanie Obecnej haly. 

Prostriedky na tieto účely boli presunuté najmä z položky na opravu Domu smútku Kňažice 

a z položky na multifunkčné ihrisko. 

 

Presunom rozpočtových prostriedkov sa nemenia celkové príjmy a celkové výdaje rozpočtu. 

 

2. Povolené prekročenie príjmov predstavuje: 

- grant ZSE a dotácia VÚC na kultúrnu akciu, 

- zapojenie dotácií zo štátneho rozpočtu, 

- zapojenie prostriedkov fondu opráv – BJ, 



- zapojenie rezervného fondu na osvetlenie na Viničnej ulici a k nim prislúchajúce výdaje.  

 

Pavol Čepček sa zaujímal o položku odmeny poslancom a tarifný plat.  

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že odmeny poslancom sa navýšili za častejšie stretnutia 

komisií a tarifný plat je §50j, kde spolufinancujeme zamestnanca Andreja Ondrejku, ktorý 

pracuje na Obecnom úrade cez Úrad práce. 

 

Uznesenie č. 211/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

 

návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2018, 

 

s c h v a ľ u j e 

 

rozpočtové opatrenie č. 4/2018 podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Bc. Ján Barát, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária 

Molnárová, Karol Kováč, Pavol Čepček  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Miroslav Chren, Pavel Chren, Mária Gálová 

 
 

K bodu 10. Vystúpenie občanov obce 

 

Mgr. Edita Grzybová dala slovo prítomným občanom. 

 

Ing. Andrej Ondrejmiška – mal dve požiadavky. Kontajnery pri bytovkách a v dedine, 

všade sa hromadia PET fľaše. Navrhol, aby sa tam dali samolepky s ikonami, alebo nejaké 

vysvetlivky ako to majú ľudia krčiť, pretože je to stále preplnené a fľaše ľudia nestláčajú. 

Ďalej podotkol, že komunikácia na Kamennej ulici (hore na vŕškoch) je rozbitá, od kedy sa 

dokončila kanalizácia. Demolácia cesty pokračuje neúmerne. Pozeral zmluvu medzi obcou 

a zhotoviteľom kanalizácie, kde má dať zhotoviteľ cesty do pôvodného stavu. Bol by rád, 

keby je to do konca roka opravené, ak nie, zvažuje právne kroky. Podotkol, že dva roky tam 

bolo blato, prach a hluk. Ohľadom opravy cesty podával žiadosť na Obecný úrad a stále sa nič 

nedeje. 

Peter Ondriaš – vo februári žiadal o odstránenie bunky. Je to v zápisnici, kde bolo uvedené, 

že keď bude počasie sa bunka odstráni. Minulé zastupiteľstvo spomínal, že v bunke mali 

seansu.  

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že oslovila p. Juraja Oberta ohľadom bunky a dozvedela 

sa, že on nie je vlastníkom bunky na vŕškoch. Majiteľom by mal byť nejaký pán z Levíc.  



Ďalej Peter Ondriaš konštatoval, že ľudia začali hádzať betóny a bodrel po kanalizácii hore na 

cestu (na vŕškoch) a cesta sa zhoršila o 50 % a hrozí, že po tejto zime môže byť po ceste. 

Ďalej konštatoval, že bol v Nitre, kde počul, že sú zlé ohlasy na poslancov za neschválenie 

navýšenia sumy za multifunkčné ihrisko. Vraj akých máme „blbých“ poslancov. Miestny 

smerák mýli ľudí, že zlí poslanci neschválili. Podotkol, že po minulom zastupiteľstve bol za 

starostkou, že pozná firmu, ktorá to vie spraviť za lacnejšie. Podotkol, že starostka bola 

urazená a nemala záujem. Peter Ondriaš pozval Ing. Dubca a Karola Kováča na stretnutie 

s predmetnou firmou. Boli priamo na mieste pri škole a pán z predmetnej firmy povedal, že na 

existujúcom asfaltovom ihrisku to vedia spraviť a po 10. novembri mohlo byť ihrisko 

urobené. Jedná sa o firmu Adara, ktorá vie urobiť multifunkčné ihrisko za 35 000 eur a to 

nebolo verejné obstarávanie, kde by to mohlo byť ešte lacnejšie, pretože videl, že na 

asfaltovom ihrisku je napríklad elektrina. Peter Ondriaš poznamenal, že ako sa bude starostka 

prezentovať pred ľuďmi, že čo za rok urobila, pretože ihrisko už malo byť hotové. Podotkol, 

že sa musí zmeniť celá filozofia úradu. Ďalej Peter Ondriaš podotkol, že sa cíti ako v realitnej 

kancelárii, pretože pozemky sa predávajú nižšie ako je úradná cena. 18, 50 € je daňový základ 

a ľuďom sa predávajú pozemky za 1,60 €. Poukázal aj na jarky na Kamennej ulici smerom na 

vŕšky. Doteraz sú jarky neni vyčistené, povedal, že napíše Pellegrínimu. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že nemôže za to, že p. Prochovník začal kopať z opačnej 

strany. Podotkla, že nie je urazená a rešpektuje rozhodnutie poslancov ohľadom 

multifunkčného ihriska. Ďalej poznamenala, že sa snažila vyriešiť aspoň pálčivé problémy, 

ktoré tu boli. Projekt chodník Hlboká, kúrenie v Obecnej hale. Poznamenala, že aj na cestu na 

Kamennej ulici – na opravu potrebujeme projekt, aby sa mohla robiť.  

Ing. Andrej Ondrejmiška poznamenal, že cestu mali dať do pôvodného stavu po kanalizácii. 

V zmluve je jasne napísané, že mali zadokumentovať cestu ako vyzerala pred tým ako sa 

začala robiť kanalizácia a mali ju dať do pôvodného stavu, chcel vedieť, prečo ich o to 

nepožiada.  

Karol Kováč poznamenal, že asi 28. apríla 2016 bolo zasadnutie OZ, na ktorom sa hovorilo, 

aby bola zvolaná komisia, ktorá spíše všetky závady. Následne 2. mája chodili poslanci po 

dedine a všetky závady spísali, nafotili, časť poslancov podala dokonca aj odvolanie a medzi 

tým bývalý starosta prevzal všetky miestne komunikácie bez závad. Karol Kováč konštatoval, 

že bývalý starosta chodil s poslancami po dedine a nikomu nič nepovedal. Tým chce povedať, 

že obec je mimo toho, lebo vtedy bol starosta niekto iný a on prevzal dokument bez závad. 

Peter Ondriaš podotkol, že ešte má obec zaplatiť 25 000 eur. Apeloval na to, aby sa to 

nezaplatilo, pokiaľ všetko neopravia.  

Mgr. Edita Grzybová konštatovala, že podľa toho protokolu to do pôvodného stavu dali a tým 

pádom je to papierovo v poriadku.  

Jozef Valašik ml. – chcel vedieť ako to pokračuje s bilboardom na výstrkove.  

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že obec nemôže dať odstrániť niečo, čo je na pozemku 

Topoľčianok.  

Jozef Valašik chce poprosiť poslancov, ak by chceli pre svoje svedomie niečo urobiť, mohli 

by ísť osobne za starostom do Topoľčianok, aby sa bilboard do nejakého termínu odstránil, 

inak to naša obec odpíli. Mohla by sa zavolať aj televízia alebo čokoľvek.  

Mgr. Edita Grzybová sa zaujímala, či má pán Valašik aj niečo, čo sa týka majetku obce 

Žitavany.  



Karol Kováč podotkol, že nemôžeme zasahovať do kompetencií inej obce.  

Jozef Valašik ďalej navrhol, aby sa dala do územného plánu ulica Vodná – poľná cesta 

smerom na Zlaté Moravce. Ďalej chcel vedieť, čo sa dá robiť s pálením orechových listov. 

Väčšina ľudí si myslí, že je to škodlivé. Pán Valašik navrhol, že keby s tým chceli poslanci so 

starostkou niečo robiť, aby prezentovali, že sa to môže kompostovať a nie je to škodlivé. 

Miroslav Kováč – zaujímal sa o opravu ciest III. triedy, ktoré sú majetkom obce. 

Konštatoval, že na ulici Šafárikovej a hlavne Lužnej sú veľké jamy. Chcel vedieť, či sa s tým 

neplánuje niečo robiť, pretože z tadiaľ chodí aj školský autobus z Machuliniec a je tam ešte aj 

zúžená cesta po kanalizácii. Podotkol, že na Lužnej ulici sú veľké výmole a ak si niekto 

rozbije nápravu, obec to bude musieť uhradiť. Ďalej poukázal na značenie, pretože na Lužnej 

ulici bola v minulosti havária a od vtedy tam nie je značka. 

Jozef Valašik podotkol, že zo Šimkovej ulici na Lužnú je zarastená značka.  

IClic. Mgr. Ing. Jaroslav Dubec -  zaujímal sa, kto financoval akciu Kysucký prameň. Mgr. 

Edita Grzybová odpovedala, že obec. Ing. Dubec sa pýtal, prečo si tam starostka robila 

volebnú kampaň. Mgr. Edita Grzybová odpovedala, že na tej akcii si volebnú kampaň 

nerobila a že s pánom, ktorý rozprával za Kysucký prameň sa vôbec nerozprávala o tom, že 

ide kandidovať, ani mu nehovorila, aby pred ľuďmi prezentoval niečo k voľbám. V tom čase, 

keď pred ľuďmi údajne hovoril, aby ju volili a potom prídu opäť, bola úplne mimo sály. Ing. 

Dubec ďalej konštatoval, že starostka dala slovo poslancom, že v novembri ďalej kandidovať 

nebude. Pýtal sa starostky, prečo teda kandiduje teraz. Mgr. Edita Grzybová odpovedala, že 

bola oslovená ľuďmi, aby išla ďalej a okolnosti za rok sa zmenili. Ing. Dubec podotkol, že 

keby vedel pred rokom, že pôjde starostka kandidovať ďalej, tak by určite nebola sama. Bral 

to tak, že sa s poslancami dohodla, že ďalej nepôjde a preto sa pýtal starostky, že kde je teraz 

slovo, ktoré dala poslancom pred rokom. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že dala slovo aj 

tým ľuďom, ktorí ju oslovili v septembri, aby do toho teraz išla. Jej kandidát, ktorý mal ísť 

namiesto nej ju podporil do toho, aby išla ďalej. Pýtala sa Ing. Dubca, či si teraz predstavuje, 

že zoberie kandidátku späť. Ing. Dubec podotkol, aby urobila starostka podľa toho ako sa cíti 

ako človek.  

Pavol Čepček – ako občan poznamenal, že na akciu Kysucký prameň prišiel s výbornou 

náladou a odchádzal nahnevaný ako tiger, keď počul poznámku „aká je tá Editka zlatá, 

zavolala Kysucký prameň a ešte nám aj vínko nalieva“. Podotkol, že to bola obecná akcia, 

víno zabezpečil on aj ho lieval spolu s Romanom Ondriašom, tiež ho ponúkal. 

Peter Ondriaš – poznamenal, že starostka je rok vo funkcii starostky a stále Petrovi 

Ondriašovi nepredložila mimosúdny návrh. Poznamenal, že sa vie mimosúdne dohodnúť, 

predsa starostka s poslancami chcú nech to skončí na súde. Mgr. Edita Grzybová podotkla, že 

sa pýtala Petra Ondriaša akým spôsobom sa dá urovnať spor s obcou a Peter Ondriaš jej dal 

odpoveď, že už do toho vrazil veľa peňazí, aby sa mimosúdne dohodli. Peter Ondriaš 

konštatoval, že čakal od starostky návrh. Karol Kováč podotkol, že Petrovi Ondriašovi 

dávnejšie navrhol, či by nestačila nejaká možnosť zo strany poslancov a starostky v územnom 

pláne, kde by sa možno preklasifikoval pozemok na vŕškoch. Karol Kováč podotkol, že vtedy 

sa Peter Ondriaš vyjadril, že mimosúdna dohoda neprichádza do úvahy. Preto sú všetci 

v domnienke, že mimosúdna dohoda nie je možná teraz. Karol Kováč sa pýtal Petra Ondriaša, 

či je teda ochotný mimosúdne sa dohodnúť. Peter Ondriaš poznamenal, že návrh musí byť 

uznesením OZ a predložiť mu ho musí starostka. Karol Kováč sa ho opätovne pýtal, či je 

ochotný sa mimosúdne dohodnúť. Peter Ondriaš odpovedal, že by pristúpil na mimosúdnu 

dohodu v takom prípade, keď to bude výhodné pre obidve strany. Peter Ondriaš ďalej 



poznamenal, že od roku 2014 chodí na zastupiteľstvá a rieši pritom úplne banálnu vec, že 

sused susedovi nemôže ubližovať.  

 

K bodu 11. Informácia starostu obce 

 

- ponuky na multifunkčné ihrisko 

- PHSR 15. 10. 2018 prídu do našej obce žiaci a budú zbierať dáta 

 

K bodu 12. Interpelácie poslancov 

 

Karol Kováč – poznamenal, že dňa 27. 08. 2018 podal na Obecný úrad žiadosť o vykonanie 

kontroly VZN č. 3/2009 o sociálnych službách a doteraz nemá žiadne písomné stanovisko. 

Podotkol, že faktom je, že predmetné VZN z roku 2009 nie je zverejnené na internetovej 

stránke obce. Ing. Dubec konštatoval, že v utorok pred zasadnutím bol na Obecnom úrade 

a starostka mu povedala, že takáto požiadavka tu je. Ide o to, že sa  jedná o všetky VZN, 

pretože sú zlé. Podotkol, že po voľbách sa zriadi pracovná skupina, ktorá upraví všetky VZN. 

Poznamenal, že on nie je ten, ktorý môže opravovať VZN v rámci kontroly, to je vec 

Obecného zastupiteľstva a starostu. Podotkol, že môže iba poukázať na to, čo je zlé. Karol 

Kováč sa pýtal, prečo až po voľbách. Podotkol, že keď bude k tomu stanovisko, komisie 

môžu riešiť problém. Ing. Dubec poznamenal, že dá stanovisko k VZN. 

Pavol Čepček – poznamenal, že pred mesiacom na zastupiteľstve sa pýtal na pracovné miesto 

v Materskej škôlke. Rodičia sa ho pýtali, či chce do škôlky zamestnať starostka vnučku. 

Dozvedel sa, že bolo povedané od starostky, že p. Čepček bol proti tomu, aby pani 

Kukučková bola zamestnaná v škôlke.  Pýtal sa starostky, či to povedala. Mgr. Edita 

Grzybová odpovedala, že aj vnučka Laura si dala žiadosť do škôlky a dostala odpoveď, že 

teraz nie je voľné miesto. Pani Kukučková dostala miesto v škôlke. Mgr. Edita Grzybová 

podotkla, že takúto informáciu nepovedala a s nikým sa o tom ani nerozprávala. Ďalej Čepček 

podotkol, že vraj starostka ľuďom hovorila, že zlí poslanci neschválili multifunkčné ihrisko 

navýšenie ceny o 10 000 eur, že nechceme využiť peniaze od vlády. Mgr. Edita Grzybová 

poznamenala, že povedala, že prišlo k navýšeniu ceny o 10 000 eur a poslanci sa rozhodli, že 

sa to spraví vo vlastnej réžii. Pavol Čepček má dojem, že pred rokom sa bavili o tom, že na 

rok k voľbám postavia silného kandidáta. Pýtal sa, prečo sa od razu spustila voči nemu vlna 

ohovárania ako pred 4-rokmi proti Jurajovi Sámelovi. Podotkol, že kto chce kandiduje a keby 

starostka iniciovala stretnutie ohľadom tohto, bolo by to inak. Ďalej sa chcel informovať, či na 

NSK dávame žiadosť o dotáciu. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že áno, dáva žiadosti na 

šport a kultúru.  Pavol Čepček apeloval na VZN o sociálnych službách. V budúcom roku sa 

mení minimálna mzda a Richter sľuboval, že od októbra sa má niečo zmeniť. Bolo by dobré 

osloviť opatrovateľky a pomôcť im s výzvami a tým by obec veľa peňazí ušetrila. Mgr. Edita 

Grzybová konštatovala, že to ešte nie je ucelené, že musíme počkať a potom sa zapojíme do 

tej výzvy určite. Následne pripomenula svätú omšu, ktorá bude za padlých vojakov dňa 28. 

10. 2018 o 11:00 hod. 

 

 

K bodu 13. Ukončenie obecného zastupiteľstva 



 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:05 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Hasprová   ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

Overovatelia:  

Roman Ondriaš    ........................................ 

Mgr. Mária Molnárová   ........................................ 

 

 


